
Zdravotníci navrhují projekt "Nutriční plánování školních
obědů"

Školní stravování je téměř pořád v centru pozornosti veřejnosti. V poslední době hlavně kvůli bezplatným
obědům pro děti. Je to pochopitelné, týká se to až 1,7 milionů dětí. Stát školní obědy dotuje. Je proto celkem
rozumné, aby do systému stravování dětí také zasahoval. Zdravotníci se dlouhodobě starají o nutriční stránku
školních obědů. Nedávné studie potvrdily, že úspěšný systém plánování, který oslavil přibližně 30 leté
jubileum, přeci jen vykazuje některé anomálie ve smyslu plnění nutričních doporučení. Je čas na inovace, ve
kterých se musí více prosadit informatika. Po několika diskusích odborníků ze zdravotnictví spatřil světlo
světa návrh nového projektu. Měl by být zaměřen na nutriční plánování školních obědů. Jeho slabým místem
je financování. Najdou se peníze na vyzkoušení systémových inovací? Projekt vychází ze strategie Zdraví
2020. Anotaci projektu si můžete prohlédnout níže.
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